
6. melléklet a 28/2012. (VII.2.) önkormányzati rendelethez 

BUDAPEST FŐVÁRO S X V. 

Témafelelős: . . ....... .. .. . .. . . . . . 
Határidő: „ •• „ ......•..... „.„„ 

ÖN K ORMÁN Y ZAT 
KÉPVISELŐJE 

INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

Képviselői Csoportnak 
leadva: 

Átvette :.~~ ... . !.l~i':-i~ 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkmmányzati ügyben a polgá1mesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 
Az intetµ:lliló reve: Legltd Krisztián DK 
Az interpelláció tárgya: Spmtfejlesztések 

Az interpellált neve: HajduI..filzlófX)lgánnester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2017.február 28. 

Az interpelláló aláír~ W 
Az interpelláció :ienyúJtasának időpontja: k 11 · a 1. 1 i · 

~ 
\ ---------

Átvevő 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Képviselő-testületünk 2016-ban nagy többséggel fogadta el a XV. kerület Sportkoncepcióját. A 

képviselők hitet tettek amellett, hogy fontosnak taitja a kerulet sportéletének támogatását, a 

diáksport és a szabadidősport pénzügyi finanszírozását, de versenyspmt segítését is. 

Büszkék vagyunk az NBI-be felkerult Palota RSC női röplabda csapatunkra, szertünk szurkolni a 

REAC-nak és öiülünk, amikor gyerekeink nyernek valamelyik iskola, keruleti, vagy netán 

országos vagy nemzeti versenyen. 



A koncepciónk világosan kijelöli az utat, amin járni szeretnénk. De minden program annyit ér, 

amennyit meg tudunk belőle valósítani. a 2017. évi költségvetésben erőnkhöz képest adtunk a 

sportegyesületeknek támogatást. A sport fejlesztéséhez azonban sp01tlétesítmények is kellenek. 

Azt nem bánom, hogy nem épül olyan stadion, mint Felcsúton, de azt igen, hogy a szükségesnél 

sokkal kevesebb jut a ke1ületi létesítmények fejlesztésére. 

Kérdezem ezért: 

1. Hány forint állami pénzt kapunk a kerületi uszoda megépítéséhez, amit Orbán Viktor már 

2014-ben megígért? 

2. Milyen sp01tfejlesztésekre kaptunk állami támogatást és mennyit az elmúlt években? 

3. Milyen sp01tfejlesztéseket finanszíroz a kerületi önkormányzat saját fonásból? 

Budapest, 2017. január 18. 


